

## **Issachar Watchmen Methodist(IWM) 25/2-3/3/2021**

Prayer items for 4th week of February

### **1. Pray for Family:**

A. Pray that the parents will have the faith and sensitivity to discern God's hand acting in the lives of the children. Pray that parents can consciously train and nurture these children to be disciples, so that this generation can make the right choices in their lives and do God's will.

B. Pray that youths are willing to turn back to God; that they won't be influenced by secularism; treat money as God and consumerism as a religion, for the love of money is a root of all kinds of evil. Some people, eager for money, have wandered from the faith and pierced themselves with many griefs. (1 Timothy 6:10)

### **2. Pray for Church:**

A. Pray that your pastors are able to adapt to pastoring in the new normal as soon as possible. In addition to providing pastoral care through phone calls, messaging, and prayers; pastors also need to equip themselves with basic knowledge of information technology, so that pastoral care can be effectively provided over the Internet, so as to maintain a close relationship with the members; so that they can be integrated into physical in-person meetings in the future.

B. Pray that the believers will always be alert, knowing that the Internet is full of false teachers and teachings. "For the time will come when people will not put up with sound doctrine. Instead, to suit their own desires, they will gather around them a great number of teachers to say what their itching ears want to hear. They will turn their ears away from the truth and turn aside to myths." (2 Timothy 4:3-4). May they be willing to repent, and return to the word of God as the ultimate authority and the source of basic doctrine.

### **3. Pray for Society:**

A. Pray for ourselves as part of the community, asking God to make us willing to go the extra mile to serve the community and our neighbours for the sake of Jesus Christ.

B. Pray for the Lord to help us so that we are willing to support vulnerable and marginalized groups. Pray that we will be willing to prioritize their welfare, and treat them as kings, for "I was hungry and you gave me something to eat, I was thirsty and you gave me something to drink, I was a stranger and you invited me in." (Matthew 25:35)

### **4. Pray for Nation:**

A. Let us give thanks to God for the vaccine that has just arrived in Malaysia. As those in the front lines and the rest of Malaysia will gradually be vaccinated, pray that God blesses the vaccine so that the spread of the pandemic can be controlled; and, let us pray that God will teach us not to slacken during this time of pandemic.

B. Pray that God will give wisdom to the Government so that vaccines can be distributed fairly and effectively to hospitals and clinics in all parts of nation so that Malaysia can vaccinate 70% of the population with the COVID vaccine as soon as possible, and achieve the effect of mass immunization.

### **5. Pray for World:**

A. Pray that God will protect European, American, and Asian countries as they continue pandemic prevention efforts. Pray that the movement control order in all the cities can stop the spread of the virus. Let us also remember to pray for the COVID policies of every nation's government, and pray that all citizens will cooperate to fight the pandemic together so that the pandemic can be controlled effectively. We also remember those who are sick; may the Lord heal them so that they can recover soon.

B. Pray for the Christians in Myanmar, especially those who are under civilian and military leadership. Christians have become the targets of attack; so, we seek God for the protection of His people. May the Lord affirm the faith of Myanmar's Christians, and may they experience the peace and joy of the Lord even as they face pressure, discrimination and persecution.

## 卫理公会以萨迦守望者 25/2-3/3/2021

二月第四个星期的祷告事项

### **1. 为家庭祷告：**

A. 祷告父母们可以凭着信心的眼光，有超越自然的看见，辨出上帝的手在每个孩子身上的作为。愿他们有意识地训练和培育这些孩子做主的门徒，让这些易受影响的生命在道德上做出对的选择，并在他们这一代人行出上帝的旨意。

B. 祷告青少年人愿意回转向上帝，不被世俗主义影响：吹捧金钱为神和消费主义为信仰，因为贪财乃是万恶之根，有人贪恋钱财，就被引诱离开了真道，用许多愁苦把自己刺透了。（提摩太前书 6:10）

### **2. 为教会祷告：**

A. 祷告你的牧者尽快适应新常态牧养，天下没有不劳而获的事，要在线上达到牧养，除了打电话、传简讯问候、祷告外，牧者更需要掌握科技的基本知识，让兄弟姐妹与教会保持密切关系，接轨日后实体聚会。

B. 祷告教会信徒时刻警醒，知道网上遍布了虚假的老师和教导，“因为时候要到，人必厌烦纯正的道理，耳朵发痒，就随从自己的情欲，增添好些师傅，并且掩耳不听真道，偏向荒渺的言语。”（提摩太后书 4:3-4）愿意悔改，以回归上帝话语为最终权柄和健全教义来源为记号。

### **3. 为社区祷告：**

A. 为着自己作为社区一份子祷告，求神让我们为了耶稣基督的缘故，愿意多走一里路来服务社区和自己的邻舍。

B. 求主帮助我们愿意支持弱势群体和边缘化群体，优先考虑他们的福利，给予他们贵宾的待遇，并像侍候君王一样对待他们：因为我饿了，你们给我吃，渴了，你们给我喝；我作客旅，你们留我住（马太福音 25:35）。

### **4. 为国家祷告：**

A. 为着刚刚抵达马来西亚的疫苗献上感恩祷告，接下来前线人员，国民将逐步开始接种疫苗，祈求上帝使用疫苗，改善疫情恶化和扩散的情况，也求上帝教导我们不松懈防疫。

B. 祈求上帝赐下智慧给政府好让疫苗能够公平，有效的分配给各区的医院和诊所，好让马来西亚可以早日达到 70%的大马人口接种冠病疫苗，达到群体免疫的效果。

### **5. 为世界祷告**

A. 祈求上帝保守欧洲、美洲及亚洲一些国家的防疫工作，祷告再度封城国家的政策能遏止病毒传播。我们也纪念各国政府的政策，愿各国国民同心抗疫，疫情能有效受到控制。我们也纪念患病者，愿主保守医治他们，好让他们可以早日康复。

B. 为缅甸的基督徒祈祷，在平民和军事领导下，基督徒是被攻击的目标，求主保护祂的子民，在这事态发展中，不致受到损害，也求主坚固缅甸基督徒的信心，让他们在面对压力、歧视和逼迫的时候经历主所赐的平安和喜乐。

## **Isakhar Pengawal Methodist 25/2-3/3/2021**

Doa minggu keempat Februari

### **1. Doa utk keluarga**

A. Doa agar ibu bapa ada penglihatan kerohanian supaya dapat memahami rencana Tuhan terhadap anak mereka dan dapat mendidik anak mereka menjadi murid Yesus yang berupaya untuk membezakan apa yang betul ataupun salah ketika membuat pilihan dan melaksanakan rencana Tuhan dalam generasi mereka.

B. Doa untuk pemuda-pemudi sudi bertaubat kepada Tuhan dan tidak dipengaruhi oleh ajaran dunia dan jadikan kekayaan tuhan kepada kehidupan mereka. (Rujuk 1TIM 6:10)

### **2. Doa untuk gereja**

A. Doa agar setiap gembala dapat biasa dengan pelayanan dalam norma baru secepat mungkin- Sudi belajar teknik asas untuk menggunakan pelbagai teknologi yang sedia ada untuk melayan jemaah agar masih dapat ada perhubungan yang erat dengan jemaah pada masa akan datang.

B. Doa gereja dapat sentiasa berjaga-jaga akan ajaran sesat dalam rangkaian internet kerana masa akan tiba manusia bosan dan tidak sudi mendengar dengan kebenaran. Doakan orang akan bertaubat dan mengaku firman Tuhan sebagai yang berwibawa dan petunjuk yang agung bagi manusia.

### **3. Doa untuk social**

A. Doa agar kita sudi untuk melayani jiran kita demi Yesus dan sebagai sebahagian daripada jiran tetangga.

B. Doa agar kita sudi dan berupaya membantu dan memberikan keutamaan kepada keperluan warga yang lemah dan dipinggirkan.

### **4. Doa untuk negara**

A. Syukur dengan vaksin yang telah tiba di Malaysia. Doa agar rancangan vaksinasi dapat dilaksanakan dengan lancar dan agar dapat mengawal keadaan wabak daripada bertambah teruk. Doakan juga kita masih patuh SOP dengan ketat.

B. Doakan kerajaan berupaya untuk melaksanakan rancangan vaksinasi dengan adil dan saksama serta semua vaksin dapat dihantar ke setiap hospital atau klinik dengan efektif agar matlamat 70% warga Malaysia menerima vaksin dapat dicapai dan mendatangkan kesan yang baik.

### **5. Doa untuk dunia**

A. Doakan setiap negara terutamanya bagi negara yang melaksanakan dasar penutupan semula dapat menghentikan perebakan wabak agar keadaan dapat terkawal. Doakan setiap orang dapat bekerjasama dalam usaha mengawal keadaan wabak. Doakan untuk pesakit covid19 agar sembuh dengan segera.

B. Doa untuk Kristian di Myanmar supaya dilindungi oleh Tuhan dalam keadaan yang sengsara dan diserang. Doakan Kristian di Myanmar juga ada keimanan yang kuat terhadap Tuhan dan ada keamanan dlm hati mereka dalam persekitaran yang tertekan.